
 

 

 

Protokoll Fjärdhundra SK 8 september 

Närvarande; Regina, Martin, Enrico, Monica, Miguel 

 

1. Ordförande öppnar mötet 

2. Genomgång av agenda 

3. Genomgång av föregående protokoll, muntlig genomgång 

4. Ekonomi:  

Augusti -49.322,06 kr 

På bank 466.562 kr 

5. Ordförande har ordet. Sportringen har haft klubbadagar 4–5 sept. Apoteksvaror skall gå 

via Sportringen. Alla klädinköp ska gå genom styrelsen. Fakturor från Sportringen ska gå 

via LM Eklund. 19/9 kommer ev bidrag 

6. Sektioner: 

Fotboll: Knatte sammandrag i Enköping 

Inget Futsal lag 19/20 

Handboll: Klart med utdraget herrlag, säsongen rullar igång. Ev förfrågan om herrlag till 

kommande säsong 

Innebandy: Micke Ferngren för tillfället tränare – John Berglind ska ta över. Beslut om att 

höja aktivitets bidrag på motion innebandy till 600:-.  

Skidor/Friskvård: Therese, Emma och Ulrika – Regina kollar av med bokningen. 

Fest kommittee:  Haft 1 möte ang Zombie Run – behövs fler personer till gruppen 

 

7. Övriga frågor: 

3 st huvudkort skall finnas – Enrico, Martin och Regina 

Regina informerar lite om bokningssystemet, IBGO 

Miguel tar upp frågan om pantflaskor på trädgårdsdag. Styrelse beslutar att tillsammans 

med Miguel kontakta Parkförvaltningen om detta till nästa år.  Insamlingskärlen behöver 

renoveras lite. Robert/Miguel tittar över dem. Miguel ser till att det kommer upp anslag 

vid lokala återvinnigs station, Laget, Tempo och Fjärdhundra Lever sidan och insamling av 

pantburkar till sportklubben 

Bussresa Innebandyn herrlag, laget har gjort en resa och klubben har betalat hela 

beloppet. Klubben skall endast betala halva beloppet?? Monica kollar med Maria H om 

vad som tidigare bestämt ang. bussresor 

Robert och Johan E driver vidare projektet konstgräs 

Det har varit förstörelse av omklädningsrummen på Mellevi. Uppdatera rutiner vad som 

gäller med när man använder lokalerna. Enrico skickar ut info till fotbollsledarna 

Ogräs på rinken – bestämma datum för rensning samt iordningsställande av rinken 

 

Nästa möte 13 oktober 

 


